

Notice of postponement of the ML 2020

Dear colleagues,

Due to the serious and on-going development of the pandemic situation in Russia and other countries, the Organizing Committee of the Fourth International Conference on Mongolic Linguistics (ML 2020) has decided to postpone the Conference to **7–11 October, 2020**.

The postponed conference will take place in Ulan-Ude, Russia, as originally planned.

We apologize for any inconvenience it may cause to you and hope that you stay safe and healthy during this uniquely difficult time and join us in Buryatia in October.

For any questions or any further information, please contact the Organizing Committee at vostochnyi_fca@mail.ru.

Yours sincerely,

ORGANIZING COMMITTEE

Перенос конференции

Уважаемые коллеги!

В связи с неблагоприятной санитарно-эпидемиологической обстановкой в мире из-за распространения коронавирусной инфекции Оргкомитет IV Международной научной конференции по монгольскому языкознанию (ML 2020) объявляет о переносе конференции с 12–16 августа на **7–11 октября 2020 г.**

Мы надеемся на ваше понимание и искренне рассчитываем, что вы сможете принять участие в конференции в новые сроки ее проведения. По всем вопросам вы можете обращаться в Оргкомитет по адресу vostochnyi_fca@mail.ru.

С уважением,
Оргкомитет